
Protokół nr 42/2018 z posiedzenia wspólnego 
Komisji Rady Miejskiej

odbytego w dniu 12 września 2018 roku

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek
Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska
Kierownik Referatu ds. Promocji Gminy, Oświaty i Spraw Organizacyjnych – Alicja 
Łopatka
- lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie materiałów na XLIX sesję Rady.
3. Wolne głosy i wnioski.
4. Zakończenie.

Ad. 1.Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
– Tomasz Pawlak.
Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian.

Ad.2. Zaopiniowanie materiałów na XLIX sesję Rady.

a) Statutu Gminy Borek Wielkopolski

Jolanta  Chudzińska – Zastępca  Burmistrza  przedstawiła  uzasadnienie  do projektu
uchwały. Poinformowała,  ze przyjęty uchwałą Nr  XVII/115/2008 Rady Miejskiej Borku
Wlkp. z dnia 06 marca 2008 roku Statut Gminy Borek Wlkp. z późniejszymi  zmianami
wymaga dostosowania do obecne obowiązujących przepisów, zwłaszcza pod kątem ustawy
z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli
w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych.
Powołana uchwałą XLVI /295/2018 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 08 czerwca 2018
roku doraźna komisja statutowa do opracowania zmian w Statucie Gminy Borek Wlkp., po
dokonaniu analizy obowiązującego Statutu i wprowadzonych zmian prawnych stwierdza, że
projekt nowego Statutu spełnia wymogi i uwzględnia konieczne do wprowadzenia zmiany 
i zaopiniowała go pozytywnie, wnioskując do Rady o podjęcie stosownych działań w celu
jego uchwalenia.
      Stąd też podjęcie uchwały uważa się za zasadne.
Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.
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Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 11 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

b) sprostowania  oczywistych  omyłek  pisarskich  w  załączniku  do  uchwały  Nr
XLIV/272/2018  Rady  Miejskiej  Borku Wlkp.  z  dnia  28  marca 2018 roku w
sprawie podziału Gminy Borek Wielkopolski na okręgi wyborcze, ustalenia ich
granic  i  numerów  oraz  liczby  radnych  wybieranych  w  każdym  okręgu
wyborczym

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawiła  Zastępca  Burmistrza  –  Jolanta
Chudzińska,  poinformowała,  że  w  załączniku  do  uchwały  Nr XLIV/272/2018  Rady
Miejskiej  Borku  Wlkp.  z  dnia  28  marca  2018  roku  w  sprawie  podziału  Gminy  
Borek Wielkopolski na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych
wybieranych w każdym okręgu wyborczym (Dz. Urz. Województwa Wielkopolskiego poz.
2956):
1)  w okręgu wyborczym Nr 2, w kolumnie „Granice okręgu wyborczego”, wpisano wyraz

„Głosimy” zamiast „Głosiny”;
2) W  okręgu  Nr  7  w  kolumnie  „Granice  okręgu  wyborczego”,  omyłkowo  wpisano

„Karolew od nr 28 do nr 37” powinno być „Karolew od nr 28 do nr 37 z wyłączeniem nr
35A  i  nr  35B”,  bowiem  zapis  „Karolew  -  od  nr  35A  
i nr 35B” znajduje się w okręgu Nr 6. Przy wyliczaniu normy przedstawicielstwa w
poszczególnych  okręgach  wyborczych  liczbę  mieszkańców  Karolewa  zamieszkałych
pod nr 35A i nr 35B (8 osób) prawidłowo uwzględniono w okręgu nr 6.
W  związku  z  powyższym  istnieje  konieczność  sprostowania  oczywistych  omyłek

pisarskich:  wyraz  „Głosimy”  zastępuje  się  prawidłowym  wyrazem  „Głosiny”,  wyrazy
„Karolew od nr 28 do nr 37” zastępuje się prawidłowymi wyrazami „Karolew od nr 28 do nr
37 z wyłączeniem nr 35A i nr 35B”. 

Projekt uchwały ma na celu wyeliminowanie błędów pisarskich, nie powoduje zmian w
podziale  Gminy Borek Wlkp.  na okręgi  wyborcze,  ustalenia  ich granic  i  numerów oraz
liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.
W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne.

Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.
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Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 11 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

c) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia statutów sołectw Gminy Borek Wlkp.

Inspektor  Urzędu  Miejskiego  –  Wiesława  Wójcik  wyjaśniła,  że  ustawa  z  dnia  
11 stycznia 2018 roku o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli  
w procesie wybierania,  funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych
(Dz.U. z 2018r. poz. 130) wprowadziła pięcioletnią kadencję dla rady gminy i burmistrza
dlatego zasadne jest również wydłużenie kadencji dla sołtysów i rad sołeckich na 5 lat.
Zgodnie z art.  35 ust.  1 o samorządzie  gminnym statut  sołectwa podlega konsultacjom  
z mieszkańcami sołectwa i w związku z tym takie same zasady stosuje się do zmian statutu.
Zmiana Statutu została  przekazana sołtysom do konsultacji  oraz udostępniona  na stronie
internetowej  pod adresem bip.borekwlkp.pl,  a także  jest  dostępna w Urzędzie Miejskim,
pokój nr 5.

Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 11 członków Komisji, nikt wstrzymało się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

d) zmiany Statutu Osiedla Borek Wlkp.

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor Urzędu Miejskiego – Wiesława
Wójcik informując, że ustawa z dnia 11 stycznia 2018 roku o zmianie niektórych ustaw  
w  celu  zwiększenia  udziału  obywateli  w  procesie  wybierania,  funkcjonowania  
i kontrolowania niektórych organów publicznych (Dz.U. z 2018r. poz. 130) wprowadziła
pięcioletnią kadencję dla rady gminy i burmistrza dlatego zasadne jest również wydłużenie
kadencji dla Zarządu Osiedla i Rady Osiedla Borek Wlkp. do 5 lat.

Zgodnie  z  art.  35  ust.  1  o  samorządzie  gminnym  statut  Osiedla  Borek  Wlkp.  podlega
konsultacjom z mieszkańcami Osiedla Borek Wlkp. i w związku z tym takie same zasady
stosuje się do zmian statutu. Zmiana Statutu została przekazana Przewodniczącemu Osiedla
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Borek  Wlkp.  do  konsultacji  oraz  udostępniona  na  stronie  internetowej  pod  adresem
bip.borekwlkp.pl, a także jest dostępna w Urzędzie Miejskim, pokój nr 5.

Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 11 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

e) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej w Gminie Borek Wielkopolski

Inspektor Urzędu Miejskiego – Wiesława Wójcik poinformowała, że zgodnie z art.
15 ustawy o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie
wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, od następnej
kadencji rady gminy będzie miał zastosowanie dodany tą ustawą art. 41a u.s.g. Zgodnie  
z  tym  przepisem grupa  mieszkańców  gminy,  posiadających  czynne  prawa  wyborcze  do
organu stanowiącego (czyli rady gminy), będzie mogła wystąpić z obywatelską inicjatywą
uchwałodawczą. 

Rada gminy musi  określić  w drodze  uchwały:  szczegółowe zasady wnoszenia  inicjatyw
obywatelskich, zasady tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasady promocji
tych inicjatyw oraz formalne wymogi, jakim będą musiały odpowiadać składane projekty.

W związku z powyższym podjęcie w/w uchwały jest zasadne.

Uwag nie zgłoszono.

Opinia Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 11 członków Komisji, nikt wstrzymało się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

     f) przyjęcia „Programu profilaktyki raka szyjki macicy na lata 2019-2023

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła  Kierownik Referatu ds.  Promocji
Gminy, Oświaty i Spraw Organizacyjnych – Alicja łopatka. Poinformowała, że Zaspokaja-
nie zbiorowych potrzeb wspólnoty  samorządowej w zakresie ochrony zdrowia jest jednym
z najważniejszych zadań własnych gminy wymienionych w art. 7 ustawy z dna 8 marca
1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. poz. 994 z późn. zm.).

Do zadań własnych gminy w zakresie zapewnienia równego dostępu do świadczeń
opieki  zdrowotnej  należy w szczególności  opracowanie  i  realizacja  oraz  ocena  efektów
programów  zdrowotnych  wynikających  z  rozpoznanych  potrzeb  zdrowotnych  i  stanu
zdrowia mieszkańców, co wynika z art. 7 ust. 1 pkt. 1, art. 48 ust. 1,3,4 i 5 ustawy z dnia 
27  sierpnia  2004  r.  oświadczeniach  opieki  zdrowotnej  finansowanych  ze  środków
publicznych.
Zapobieganie  chorobom cywilizacyjnym możliwe  jest  poprzez  stosowanie  odpowiedniej
profilaktyki,  jak  również  poprzez  podejmowanie  wszelkich  działań  i  środków  w  celu
przeciwdziałania czynnikom ryzyka wywołującym wiele chorób w tym nowotworów.

Rutynowe  szczepienia  nastolatek  przeciwko  infekcji  HPV  jako  ważną  część
skutecznej  profilaktyki  raka  szyjki  macicy  rekomendują  m.in.  Polskie  Towarzystwo
Ginekologiczne,  Polskie  Towarzystwo  Profilaktyki  Zakażeń  HPV,  a  także  Światowa
Organizacja  Zdrowia.  Polskie  Towarzystwo  Ginekologiczne  szacuje,  że  powszechne
szczepienia  całych  roczników  nastolatek  spowodują  zmniejszenie  ogólnej  liczby
zachorowań na raka szyjki macicy od 76 do 96 procent w ciągu 15-20 lat od rozpoczęcia
szczepień.

Program Profilaktyki  Raka  szyjki  Macicy  na  lata  2019-2023  uzyskał  pozytywna
Opinię Prezesa Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji nr 175/2018 z dnia  
22 sierpnia 2018r.  i pozytywną opinię Wojewody Wielkopolskiego w zakresie zgodności
planowanego  programu  profilaktyki  zdrowotnej  pn.  „Program  profilaktyki  raka  szyjki
macicy  na  lata  2019-2023”  z  priorytetami  dla  regionalnej  polityki  zdrowotnej  oraz
zgodności z celami operacyjnymi Narodowego Programu Zdrowia.

Radna Magdalena Przybylak jaki procent dzieci jest szczepionych.

Alicja Łopatka wyjaśniła, że nie ma rocznika dzieci w 100% szczepionych. Gmina zwróciła 
się do NFZ o dofinansowanie w wysokości ok. 60 tys. zł, wszystko będzie wiadomo na 
koniec roku.

Innych pytań nie zgłoszono.

Opinia Komisji.
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.
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Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 11 członków Komisji, nikt wstrzymało się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

     g) zmian budżetu i w budżecie na 2018 rok

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały:
 Zmiany  planu dochodów :

 dział  750 rozdz.  75011 zwiększa  się  dochody o kwotę 11.387,00 zł  z  tytułu  dotacji
przeznaczonej  na  realizację  zadań  wynikających  z  ustawy  –  Prawo  o  aktach  stanu
cywilnego, ustawy o ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych,

 dział 758, rozdz. 75814 zwiększa się dochody o kwotę 79.062,75 zł  z tytułu zwrotu
części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2017 r,

 dz. 855, rozdz. 85501, § 2060 zmniejsza się  dochody o kwotę  128.030,00 zł,
  dz. 855, rozdz. 85504, § 2010 zwiększa się dochody o kwotę 128.030,00 zł.
 dz. 700, rozdz. 70005, § 0770 zmniejsza się dochody z tytułu sprzedaży mienia  o kwotę

150.000,00 zł,
 dz. 010, rozdz. 01095, § 0770 zwiększa się dochody z tytułu sprzedaży mienia  o kwotę

150.000,00  zł.

Plan dochodów po zmianach zwiększył się o kwotę 90.449,75 zł i wynosi 38.140.188,24 zł.

Zmiany planu wydatków:

     dz. 600, rozdz. 60016 zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 18.000,00 zł  na  remonty 
dróg gminnych,
 dz. 750, rozdz. 75011 zwiększa się wydatki z zakresu administracji rządowej z 

przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń o kwotę 11.387,00 zł,
rozdział 75023 zwiększa się wydatki na zakup usług pozostałych o kwotę 9.905,75 zł,
rozdział 75022 zwiększa się wydatki  inwestycyjne o kwotę 20.000,00 zł na zakup 
urządzenia do obsługi sesji,

 dz. 754, rozdz. 75412, 75414 dokonuje się zmiany planu wydatków w celu 
zabezpieczenia środków na ekwiwalenty pieniężne dla członków ochotniczej straży 
pożarnej uczestniczących w działaniach ratowniczych, 

 dz.801, rozdz. 80101, 80104 zmiany dotyczą zabezpieczenia środków na zakup usług 
zdrowotnych, rozdz. 80113 dokonuje się zmian w celu zabezpieczenia środków na 
remont autokaru szkolnego,

     dz. 853, rozdz. 85395 zwiększa się wydatki o kwotę 157,00 zł, 
 dz. 855, rozdz. 85501 zmniejsza się wydatki o kwotę 128.030,00 zł,
     rozdz. 85504  zwiększa się wydatki  o kwotę 128.030,00 zł z przeznaczeniem na 

realizację  programu „Dobry start”,
 dz. 900, rozdz. 90095 zwiększa się wydatki o kwotę 5.000,00 zł na zakup usług 

pozostałych,
 Zwiększa się rezerwę ogólną o kwotę 24.000,00 zł.

Na wniosek sołectwa Jawory i Zalesie dokonuje się  zmian w planie wydatków 
i w przedsięwzięciach  w rozdz. 60016, 75495, 90004, 92105, 92109.
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Radny Damian Florczyk zapytał dlaczego zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 
18.000,00zł  na  remonty dróg gminnych.

Burmistrz wyjaśnił, że wcześniej zabrano środki z tego działu, obecnie trzeba zwrócić.

Innych pytań nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 11 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

h) przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział  Terenowy  

w Poznaniu działki o nr ewid. 671/4, obręb Borek Wlkp.

Burmistrz  wyjaśnił,  że  projekt  uchwały  dotyczy  nieodpłatnego  przejęcia  od
Krajowego  Ośrodka  Wsparcia  Rolnictwa  gruntu,  który  służy  mieszkańcom  jako  droga
dojazdowa do posesji oraz chodnik (k/p. Garwońskiego). Ponadto stwierdził, że jest duża
szansa na przejęcie działek pod drogi i parkingi w Karolewie.
Radny  Romuald  Gawroński  poinformował,  że  firma,  która  odbiera  odpady  komunalne
bardzo niszczy drogę z kostki (szczególnie tę 30 – letnią).

Innych uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 11 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

str 7



i) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości
składającej się z działki o numerze ewid. 827 obręb Borek Wlkp.

Burmistrz poinformował, że działka zostanie zbyta na rzecz Enea Operator Sp. z o.o.
celem wybudowania Głównego punktu zasilania. Dodał, że w ciągu dwóch lat inwestycja
ma być ukończona.

Radny Damian Florczyk zapytał, gdzie ta nieruchomość jest położona.

Burmistrz wyjaśnił, że w kierunku Trzecianowa.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 11 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

j) sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych w Borku Wlkp.

Burmistrz  wyjaśnił,  że  projekt  uchwały  dotyczy  sprzedaży  działek  położonych  
w Borku Wlkp.  przeznaczonych w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego
Osiedla  „Powstańców  Wielkopolskich  2”  pod  tereny  zabudowy  mieszkaniowej
jednorodzinnej lub zabudowy usługowej.

Radny Hubert Mazur zapytał jaka jest cena działek.

Burmistrz poinformował, że jest to 42,0 zł za 1 m2, łączna kwota za wszystkie działki to
350tys. zł. 

Innych pytań nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
głosowało 11 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Ad.3. Wolne głosy i wnioski.

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał.

Ad.4. Zakończenie.

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Komisji – 
Tomasz Pawlak zakończył posiedzenie.

Protokołowała Przewodniczący Komisji 

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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